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Abstract (en)
The sorter has conveyor rollers (5) for the documents and readers (3) to recognize at least one sorting mark on the documents. Deflection rollers (7)
are positioned behind each other at a distance to the conveyor path and behind the readers, and are moved into the path by actuators (8). Supports
(10) to receive documents deflected out of the conveyor path and between two conveyor rollers, are positioned opposite to the deflection rollers and
at a distance to the path.

Abstract (de)
Die zu sortierenden Gegenstände (11) werden auf unter sich Abstände aufweisenden Förderrollen (5) transportiert. Ablenkrollen (7) sind durch
Betätigungsmittel (8) in den Förderweg bewegbar und lenken die auszusortierenden Gegenstände, insbesondere Papierbögen, in Ablagen (10),
die unterhalb der Transportstrecke angeordnet sind. Eine solche Vorrichtung arbeitet sehr zuverlässig und ist wesentlich einfacher aufgebaut als
bekannte Vorrichtungen mit dem gleichen Zweck. <IMAGE>
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